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Beste ouders, personeelsleden, en andere belangstellenden, 

 

Voor jullie ligt het jaarverslag van de Medezeggenschapsraad (MR) van Kbs De Werft. 

Het was een jaar waarbij vele onderwerpen aan bod kwamen. Een groot deel van de tijd van de MR is 

dit jaar gaan zitten in gesprekken over de nieuwe schooltijden. Maar dat was natuurlijk niet het enige 

waar de MR over mee heeft gepraat. 

Ik hoop dat dit verslag jullie een beeld geeft van wat de MR zoal gedaan heeft het afgelopen 

schooljaar. 

 

Met vriendelijke groet, 

Namens de Medezeggenschapsraad Kbs De Werft 

Eugenie van Hoek, vice-voorzitter 

 

 

 

Samenstelling MR 

 

De Medezeggenschapsraad bestaat uit twee delen. 

 

De OMR. Dit deel van de MR bestaat uit 3 ouders van leerlingen van de school.  

Dit zijn Matthijs Nahon, Thijs van der Knaap, en Willem-Jan van Strien. 

Thijs en Willem-Jan zijn dit jaar nieuw bij de MR gekomen. 

Voor Matthijs was het zijn laatste termijn bij de MR.  

 

De PMR. Dit deel van de MR bestaat uit 3 docenten van de school.  

Dit zijn Eugenie van Hoek, Margot Dinnessen, Mieke Faas en Sara van der Pol. 

Margot is eind 2023 vertrokken bij de school. Zij is opgevolgd door Eugenie van Hoek. 

 

Het voorzitterschap van de MR is in 2023 in handen van juf Margot. Vanaf 2024 is juf Sara voorzitter. 

Het secretariaat van de MR is in handen van juf Sara in 2023. Vanaf 2024 is Matthijs secretaris. 

 

Gesprekspartner van de MR is de directeur, juf Karen. 
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Behandelde onderwerpen 

 

De volgende onderwerpen zijn besproken met en door de MR. 

Ze staan op volgorde waarop ze aan bod zijn gekomen. 

Bij alle onderwerpen heeft de MR vragen gesteld ter verduidelijking. 

 

Andere Schooltijden 
 

Al vanaf de eerste vergadering heeft de MR zich laten informeren over de problemen rondom de 

schooltijden. Deze ontstonden onder andere doordat er niet genoeg vrijwilligers beschikbaar waren 

en doordat Kober niet langer tussenschoolse opvang (TSO) kon leveren. 

 

Na uitgebreid besproken te zijn in de eerste 3 MR vergaderingen, en nadat de MR zich ook heeft 

laten informeren door Kober, werd er op maandag 22 januari 2024 een informatieavond gehouden. 

Deze informatieavond werd bezocht door een 70-tal ouders waarbij de MR veel feedback kreeg. 

In een brief aan de ouders werd uitleg gegeven. In zowel de brief als op de informatieavond werd 

gevraagd om feedback. 

 

De MR ontving erg veel mail vanuit de ouders. In dit jaarverslag wil de MR graag nogmaals de ouders 

erg bedanken voor hun gedeelde inzichten. 

 

Na onderling overleg is vervolgens een enquête gehouden onder de ouders waarin gekozen kon 

worden uit twee opties. De MR zou daarbij gaan kiezen uit de meest gekozen optie. 

 

Op 8 april is de uitslag gedeeld met de MR en is door de MR ingestemd met optie A, het vijf-gelijke-

dagen-model. Dit model is ingegaan in het schooljaar 2024-2025. 

 

Ouderbijdrage 
 

De ouderbijdrage is dit jaar nog vrijwillig en 10 euro. INOS-breed wordt vanaf het schooljaar 2024-

2025 de vrijwillige ouderbijdrage afgeschaft. Daardoor komen alle vieringen, schoolreisjes, en het 

kamp op kosten van de school. 
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Presentatie Ouderraad 
 

De Ouderraad heeft aan het begin van het schooljaar het verslag van hun ALV gepresenteerd aan de 

MR. Daarnaast heeft zij haar jaarverslag van 2022-2023 en de begroting van 2023-2024 met de MR 

doorgenomen. 

 

Stappenplan afwezigheid 
 

Er is een nieuw stappenplan afwezigheid gemaakt. Dit wordt gebruikt wanneer een leerkracht 

afwezig is en bij wisselende / vertrekkende leerkrachten.  

Het doel van het stappenplan is om de leerlingen zo min mogelijk last te laten hebben van de 

afwezigheid van een leerkracht. 

 

Begroting 2024 
 

In 2024-2025 wordt gestart met 12 groepen (door natuurlijk verloop). De onderstebovenklas wordt 

uitgebreid. Ook worden er Chromebooks aangeschaft, wordt het onderbouwplein vergroend, 

worden er digiborden vervangen, en komt er een nieuwe taal-/spellingsmethode. 

Verder wordt de MR geinformeerd over het feit dat het sponsorgeld voor de Moestuin geparkeerd 

staat. Door het personeelsteam wordt gekeken naar een invulling met voldoende draagvlak. 

 

Omgangsprotocol 
 

Er is een nieuw gedragsprotocol gepresenteerd.  

In dit protocol staat beschreven hoe iedereen die op of rond de school komt met elkaar om moet 

gaan. Zowel personeel, ouders/verzorgers, en leerlingen van de school, als bijvoorbeeld 

gastdocenten, vrijwilligers, of bezoekers.  

 

Formatie 2024-2025 
 

De MR heeft zich laten informeren over de personeelsformatie van het schooljaar 2024-2025. 

Daarnaast is de MR geinformeerd over de afspraken die gemaakt zijn rondom pauzes, werktijden, 

wanneeer oudergesprekken gevoerd worden, etcetera. 

 

Verkiezingen MR 
 

Zoals bij het onderdeel 'Samenstelling MR' al te lezen was, is Matthijs Nahon per het schooljaar 2024-

2025 niet langer lid van de MR. 
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De MR heeft een vacature uitgezet voor een nieuw lid van de OMR. Hier is door 3 ouders op 

gereageerd. In juni 2024 zijn daarom verkiezingen gehouden voor de vacature.  

Door de ouders is Jeroen van Gerwen gekozen. Hij zal per september 2024 aansluiten als nieuw lid 

van de OMR. 

 

Schoolgids 
 

De schoolgids voor het schooljaar 2024-2025 is als concept besproken met de MR. Daarbij is 

feedback gegeven aan de directeur die is verwerkt in de schoolgids. 

 

Thema avond GMR 
 

In april zijn Eugenie, Sara, en Willem-Jan naar de thema avond van de GMR van INOS geweest. Deze 

avond had als onderwerp 'inclusief onderwijs'. Daarbij kreeg deze afvaardiging van de MR informatie 

en kon meedenken over hoe de scholen van INOS toegang geven tot leerlingen die met een 

lichamelijke- of verstandelijke beperking, of met gedragsproblematiek. 

 

Jaarplan 2024-2025 
 

De MR heeft zich laten informeren over het jaarplan voor het huidige schooljaar. 

 

Vakantierooster 2024-2025 
 

De MR heeft ingestemd met het vakantierooster voor het huidige schooljaar.  

 

En dan... 
 

Naast bovenstaande onderwerpen zijn er nog een hoop kleinere onderwerpen besproken door en 

met de MR. 

 


